МИНИСТЕРСТВО ПРИРОДНЫХ РЕСУРСОВ И ЭКОЛОГИИ РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ



ЕРАЦИИ ОГ Т НТСТВО

ФЕДЕРАЛЬНОЕ АГЕНТСТВО ЛЕСНОГО ХОЗЯЙСТВА (РОСЛЕСХОЗ)

Адрес: ул. Пятницкая, д.59/19, Москва, 115184 Тел.: 8(499)230-85-34, факс: 8(499)230-85-35

Nº AB-08-45/29214

MINISTRY OF NATURAL RESOURCES AND ENVIRONMENT OF THE RUSSIAN FEDERATION

FEDERAL FORESTRY AGENCY (ROSLESHOZ)

Address: 59/19, Pyatnitskaya str., Moscow, Russia, 115184 Tel.: +7 (499) 230-85-34, fax: +7 (499) 230-85-35

Дата: 07. 12. 2023 Date:

Председателю Палаты лесных инженеров Турецкой Республики Г-ну Хасану Тюркйылмазу

Уважаемый господин Хасан Тюркйылмаз!

От имени Федерального агентства лесного хозяйства хотел бы выразить почтение Палате лесных инженеров Турецкой Республики, а также подтвердить заинтересованность в развитии сотрудничества наших учреждений в области лесного хозяйства.

9 декабря 2023 года в павильоне Российской Федерации на 28-й сессии Конференции Сторон Рамочной конвенции ООН об изменении климата (Дубай, ОАЭ) состоится круглый стол по вопросам леса и климата ('Forest-Climate solutions').

В рамках круглого стола состоится обмен опытом между представителями органов власти, науки и бизнеса различных государств мира, экспертами межправительственных организаций по вопросам о роли лесного сектора в достижении целей углеродной нейтральности, а также о реализации лесных климатических инициатив. Имею честь пригласить советника по международным вопросам Палаты лесных инженеров Турецкой Республики, члена Бюро Форума ООН по лесам господина Исмаила Белен принять участие в работе предстоящего круглого стола.

О Вашем решении и в случае возникновения каких-либо вопросов прошу сообщить в Федеральное агентство лесного хозяйства на адрес электронной почты Sokolenko.mv@rosleshoz.gov.ru.

Пользуясь данной возможностью, хотел бы выразить Вам, уважаемый господин Хасан Тюркйылмаз, уверения в моем самом высоком к Вам уважении.

С уважением,

1 mm

А.В. Венглинский

Врио руководителя

Исп. М.В. Соколенко 4992308534 Dear Mr Hasan Turkyilmaz,

On behalf of the Federal Forestry Agency of Russia, I would like to extend my deepest respect to the Chamber of Forest Engineers of the Republic of Türkiye, and express our commitment to the cooperation between our organizations in the sphere of forestry.

On December 9, 2023 the 'Forest-Climate solutions' roundtable will be organized in the pavilion of the Russian Federation at the 28th session of the COP UNFCCC.

At the round table discussion, representatives of Governments, academia and businesses of different countries of the world, experts of intergovernmental organizations will exchange their experience on the role of the forest sector in achieving carbon neutrality, as well as on the implementation of forest climate initiatives.

It is my honour to invite Mr Ismail Belen, adviser of International Affairs at the Chamber of Forest Engineers, to take part in the upcoming roundtable discussions.

Please kindly inform the Federal Forestry Agency of Russia about your decision and possible questions by writing at <u>sokolenko.mv@rosleshoz.gov.ru</u>

I would like to take this opportunity to express to you, distinguished Mr Hasan Turkyilmaz, the assurances of my highest consideration.

Yours sincerely,

Alexey Venglinskiy

Alternate Head of the Federal Forestry Agency of Russia

Mr Hasan Turkyilmaz

President of the Chamber of Forest Engineers,

the Republic of Türkiye

has anturk yilmaz @ogm.gov.tr

Forest-Climate Solutions at COP-28 UNFCCC

9th December 2023

Time: 11.00 – 15.00 (Dubai)

Format: Hybrid form (in person and online).

Languages: Russian and English.

Location: Pavilion of the Russian Federation at COP-28 UNFCCC and online.

Link: TBC.

Organizer: Federal Forestry Agency of Russia.

| Time (Dubai) | Theme |
|-----------------|---|
| 11.00 - 11.20 | Opening. Welcoming speeches. |
| 11.20 - 11.40 | COP 26-Glasgow к COP 28-Dubai: Forest Policy of Russia and Glasgow Leaders Declaration ond Forests and Land Use: Forest-Climate initiatives |
| 11.40 - 12.50 | Role of Forest sector in achieving Carbon Neutrality. Practice and Prospects for implementation of forest climate initiatives. |
| 12.50 - 13.00 | Coffee-break |
| 13.00 - 14.10 | Doing Forest Business under climate change |
| | How to improve the absorptive capacity of forests and adapt forestry to climate change |
| | Forest Climate projects by non-forestry businesses |

| | <i>Research on asssessment of forests' role in meeting</i> <i>Global Climate Coals</i> |
|---------------|--|
| 14.10 - 14.40 | Prospects for marketing the results of forest climate projects, green finance and national carbon trading schemes. |
| 14.40 - 14.50 | Summing up the discussion. |
| 14.50 - 15.00 | Closing remarks. |